
Aktivní Lesopark NA Fialce – U rozhledny, v PRAZE 17 – ŘEPY 
 
 

Slavnostní otevření aktivního lesoparku se konalo ve 
středu 16. září 2015 v 17 hodin. Park nabízí více než 25 
sportovně relaxačních a herních prvků. Najdete zde i ptačí 
vyhlídku a můžete si vyzkoušet jedinečnou skluzavku, která 
kopíruje terén. Je tu spousta originální prvků pro všechny 
věkové kategorie. Projekt byl spolufinancován z Operačního 
programu Praha-Konkurence schopnost. 

Největší radost řepským seniorům, hrajícím čtyřmi 
svými družstvy letos premiérově druhou Pražskou ligu v 
pétanque, udělalo již třetí hříště na pétanque, které je jako 
všechna předešlá, bezbariérové. 
 
 
 Odkaz na 2.PPP. 
http://prazskypetanque.cz/index.php?m=19&lang=cs  
 

 
Řepským seniorům nezabránil v hojné účasti na 

slavnostním zahájení ani osmihodinový středeční výlet na 
zámek Kačinu. Prahli vyzkoušet si nové nádherné hřiště na 
vlastní kůži a s těžkými koulemi jeli na výlet, aby vše včas 
stihli. Měli jsme radost, že i naše paní starostka Mgr. Jitka 
Synková a místostarosta pan Martin Marek, si velmi 
úspěšnými prvními hody, nádherné hříště vyzkoušeli. Díky za 
nádherné dílo, které si nejvíce užijí obyvatelé nedalekého 
sídliště NA Fialce. 
 

http://prazskypetanque.cz/index.php?m=19&lang=cs


V závěru si kladů pár otázek, které jako vozíčkář a předseda 
Klubu seniorů Řepy, nevím sám zodpovědět a ani vyřešit. 
 
1. Jak se bez doprovodu silných chlapů dostane v budoucnu 
jakýkoliv vozíčkář, ze zástavky MHD na petanquové hřiště? 
Našel jsem jen polní úzkou cestu, kterou jsem sjel pozadu 
s jedním, velmi ochotným a fyzicky zdatným, místním panem 
učitelem. Byla mi doporučena cesta z Bílé Hory od Selských 
baterií z kopce dolů. Ani tady to není bezpečné. Jde o 
vypadnutí z vozíku, což se mi díky nezištné pomoci jednoho 
mladíka naštěstí nestalo. 
2. Jak mají vozíčkáři překonat široké kanálky pro odvod vody 
na chodnících vedoucích k hřišti, které jsou těsně za sebou? 
Ty určitě budou vadit i maminkám s kočárky i cyklistům, jak 
jsem již viděl. Dají se do nich asi vložit obrácená účka. Když 
nebudou pevně zajištěna, tak tam stejně dlouho nevydrží. 
3. Jak vyřešit běžné základní lidské potřeby (WC) při několika 
hodinové návštěvě, když to na Vás přijde? To ani neuvažuji o 
dlouhotrvající akci v petanque za účastí jen 20 účastníku? 
Věřím, že za pomoci kompetentních orgánů a při dobré vůli se 
vše podaří časem doladit a mouchy vychytat. Těšíme se na to, 
že členi Klubu seniorů Řepy budeme moci pozvat hosty 
z Prahy a okolí na zápasy KSŘ v pétanque DO NÁDHERNÉHO 
SPORTOVNÍHO AREÁLU.  
 
Odkaz na video TV Praha ze Slavnostního zahájení: 
 
http://www.repy.cz/kultura/v-praze-17-vznikl-aktivni-
lesopark-repy  
 
Procházka Josef 

http://www.repy.cz/kultura/v-praze-17-vznikl-aktivni-lesopark-repy
http://www.repy.cz/kultura/v-praze-17-vznikl-aktivni-lesopark-repy


 
 

 
 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



 
 

 


